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Vragen van het lid Schermers (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
bereikbaarheid van huisartsen.
(Ingezonden 15 september 2008)

1
Bent u bekend met het bericht dat de
bereikbaarheid van huisartsen soms
«onverantwoord» is?1

2
Hoe gaat u deze problematiek op
korte termijn aanpakken, gelet op het
feit dat dit het derde inspectierapport
is en er geen duidelijke verbeteringen
zijn? Deelt u de menig dat een
evaluatie over één jaar te laat is?

3
Wat is uw mening over de uitspraak
van de directeur van de Landelijke
Huisartsen Vereniging (LHV) dat de
problematiek alleen kan worden
opgelost als er meer geld ter
beschikking wordt gesteld?

4
Wat is uw mening over het gebruik
van het tuchtrecht in deze? Ziet u ook
andere mogelijkheden om
verbetering te bewerkstelligen?

1 NRC Handelsblad, 10 september 2008.
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